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For too long, developers have worked on disorganized application projects, where
every part seemed to have its own build system, and no common repository existed for
information about the state of the project. Now there's help. The long-awaited official
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documentation to Maven is here. Written by Maven creator Jason Van Zyl and his team
at Sonatype, Maven: The Definitive Guide clearly explains how this tool can bring order
to your software development projects. Maven is largely replacing Ant as the build tool
of choice for large open source Java projects because, unlike Ant, Maven is also a
project management tool that can run reports, generate a project website, and
facilitate communication among members of a working team. To use Maven,
everything you need to know is in this guide. The first part demonstrates the tool's
capabilities through the development, from ideation to deployment, of several sample
applications -- a simple software development project, a simple web application, a
multi-module project, and a multi-module enterprise project. The second part offers a
complete reference guide that includes: * The POM and Project Relationships * The
Build Lifecycle * Plugins * Project website generation * Advanced site generation *
Reporting * Properties * Build Profiles * The Maven Repository * Team Collaboration *
Writing Plugins * IDEs such as Eclipse, IntelliJ, ands NetBeans * Using and creating
assemblies * Developing with Maven Archetypes Several sources for Maven have
appeared online for some time, but nothing served as an introduction and
comprehensive reference guide to this tool -- until now. Maven: The Definitive Guide is
the ideal book to help you manage development projects for software, web
applications, and enterprise applications. And it comes straight from the source.

作者介绍: 

Written by Maven creator Jason Van Zyl and his team at Sonatype, Maven: The
Definitive Guide clearly explains how this popular tool can bring order to your software
development projects. The first part of the book demonstrates Maven's capabilities
through the development of several sample applications from ideation to deployment,
and the second part offers a complete reference guide. Concise and to the point, this is
the only guide you need to manage your project.
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评论

其实，到了Maven3，这本书就已经落伍了，不看也罢

-----------------------------
out of date

-----------------------------
#PDF# 工作需要瞄一下。

-----------------------------
java程序员真辛苦

-----------------------------
提供了很多实用案例，边看边跑例子，收获不小。

-----------------------------
除了啰嗦了点,真不错.

-----------------------------
Maven确实是现代Java编程必备工具。

-----------------------------



使用Maven才能让你真正感觉到是站在巨人的肩膀上，Java程序员都进入封建社会了，
而C++码农还在奴隶社会苦逼着。本书无疑是Maven的权威指南，书中的例子还涉及多
个库和框架，能让外行快速概览下Java系的风貌。

-----------------------------
看了前面几章而已

-----------------------------
QAQ 我本来是在看沙希的。。。

-----------------------------
看的中文版, 不错的入门书, 很多东西该讲的都讲了; 已经出了第二版, 问题是搞不到

-----------------------------
2020年17本书，官方的书籍。无奈版本还是Maven
2，有些内容已经过时了。不过对maven的理念描述得不错，配置大于约定，maven解
决的问题，生命周期，插件，一些项目构建的实践等。就是东西有点太多，私仓的搭建
，与eclipse的集成等等都在一本书里面说。不够精简。

-----------------------------
以前遇到的很多Maven构建问题，都用了丑陋蹩脚的方法解决，其实，在彻底地了解了
这个工具之后，是能够找到最佳的解决方案的。

-----------------------------
可作为参考手册，不适合通读。前几章提供必要的概览，可仔细研读。

-----------------------------
这书是maven2的东西，但是原理是想通的，作者写得很好。

-----------------------------
虽然是一本很老的书，但是原理还是比较清楚，至于代码部分对比最新版本学习吧，改
动还是非常大的。

-----------------------------
工欲善其事，必先利其器。这就是一个工具。
读到第八章，后面的好像用不到也看不动了。例子让人很有成就感。好方便。



-----------------------------
主要浏览了前面几章基础和nexus的内容。maven入门还是有些门槛的，平时如果只是
使用，有些概念和配置会迷迷糊糊，这时就要看些基础知识了。

-----------------------------
之前读过，现在都忘得差不多了

-----------------------------
浅显易懂,有一些best practice的介绍，还不错，不过想深入了解maven还得自己多用。

-----------------------------
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书评

作为maven的初学者，可以使用该书来进行简单的入门，maven的使用者也可以做为开
发手册。
在阅读的过程建议不要从头读到尾，可以跳着读，用到什么学什么就可以了。
另外，到官网上找到该书对应的中文版，这样读起来比较快。
地址是：http://books.sonatype.com/maven-book/refer...  

-----------------------------
现在已经分拆成四本不同的书了, 出了the definite guide,
还有cookbook和关于m2eclipse, nexus独立的两本,
而且都可以在官网上免费阅读和下载PDF, 真是不错.  

-----------------------------
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